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Emne: Trafiksituationen ved Inderhavnsbroen 

 

Kære Fi  Zie ler 

 

Tak or di  he ve delse a  6. ju i 2024 til Christai shav s Lokaludval , so  har bedt i  o  at svare. 

 

Det er ri ti t at ad arkeder e på pladse  la s ed stie  ra I derhav sbroe  iver e e  trafik o  
o te o så e  del uhe si ts æssi  parkeri  a  cykler. Det er e  del a  bye s liv, so  det er va skeli t 
at re ulere. Cyklister, der er på vej ra et sted til et a det, har a dre behov o  prioriteter e d de , der 
besø er ad arkeder e o  yder de rekreative værdier på stedet.  Det skaber træ sel o  a  o  til 
o så i dre ko flikter. Heldi vis er hasti heder e lave, så år alle udviser e sidi t he sy , år det 
ude  at det bliver til ulykker o  perso skade. 
 

Mad arkeder e på pladse  er private, o  de har tilladelse ra ko u e . Der er stor i teresse o  
støtte til disse arkeder, o  ko u e  har der or ikke pla er o  at de e or  or a ve delse skal 
ophøre. 
Ko u e  har ikke ri ti  o e  uli heder or at ribe i d, o  ka  ku  he vise til politiet, der ok 
heller ikke vil prioritere hå dhævelse  a  ærdselslove  særli  højt på et såda t sted. 

 

Hvis du har yderli ere spør s ål, er du velko e  til at ri e eller skrive i e . 

 

 

Med venlig hilsen  

Søren Kastoft 

Enhedschef 

Tilladelse til Vejændring 
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